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 Protokół nr 108/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 czerwca 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. 

Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie pozbawienia drogi Nr 1242N Biskupiec – Krotoszyny kategorii drogi 

powiatowej. 

/na posiedzenie wszedł pan Marcin Kraszkiewicz – pracownik w Zarządzie Dróg 

Powiatowych z/s w Kurzętniku/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kraszkiewicz poinformował, że wpłynęły opinie z ościennych powiatów oraz z Zarządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, wszystkie opinie są pozytywne. 

Pan Buliński zapytał, czy Gmina Biskupiec podejmuje podobne działania jak powiat odnośnie 

przejęcia drogi Biskupiec-Krotoszyny. 

Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że z Gminą Biskupiec jest zawarte porozumienie i 

najprawdopodobniej również podejmują działania w sprawie przejęcia w/w drogi. 

 

Uchwała Nr 158/700/17 Zarządu Powiatu Iławskiego stanowi załącznik nr 3. 

Uchwała Nr 294/17 Zarządu Powiatu Działdowskiego stanowi załącznik nr 4. 

Uchwała Nr 46/24/2017 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 5. 

Uchwała Nr XXXIII/367/17 Rady Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 6. 

Uchwała Nr 213/119/2017 Zarządu Powiatu w Brodnicy stanowi załącznik nr 7. 

Uchwała Nr 32/463/17/V Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego stanowi załącznik 

8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pan M. Kraszkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wydłużenia okresu realizacji oraz zwiększenia wartości projektu 

pozakonkursowego pod nazwą „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 

powiecie nowomiejskim (III)”. 

/na posiedzenie wszedł pan Marcin Sobczak – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy/ 
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Pan Sobczak poinformował, że do końca 2018r. instytucja wdrażająca projekt musi rozliczyć 

się ze środków IZM w ramach inicjatywy na rzecz zatrudnienia osób młodych. W związku z 

powyższym podjęto decyzję o przedłużeniu okresu realizacji projektu do 31 sierpnia 2018r. 

W celu realizacji działań na rzecz osób młodych PUP otrzymał dodatkowo środki w 

wysokości 180 908,61 zł. 

Pan Sobczak zgłosił poprawkę w podstawie prawnej projektu uchwały tzn. należy poprawić 

zapis przy uchwałach Rady Powiatu /powinno być „w Nowym Mieście Lubawskim” a było 

„Nowomiejskiego”/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. 

Stajszczak. 

 

Pan Starosta zapytał pana Sobczaka jaka jest aktualna stopa bezrobocia. 

Pan Sobczak odpowiedział, że na koniec kwietnia została odnotowana stopa bezrobocia na 

poziomie 10,2, natomiast prognozowana stopa bezrobocia na miesiąc maj to 9,9. 

 

/pan M. Sobczak opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani Barbary 

Przeradzkiej-Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida w sprawie powierzenia funkcji 

wicedyrektora. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał wniosek pani B. Przeradzkiej – Martko, który stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr 109/548/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 25 kwietnia 2013 roku w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie 

nowego kierunku kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Orłowska zgłosiła poprawkę w § 2 tj. „Wyraża się zgodę na ustalenie przez Dyrektora w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku /było w Nowym Mieście Lubawskim/” (…)”. 

Wyjaśniła, że pojawiła się nowa klasyfikacja szkolnictwa zawodowego, która obejmuje 

uczniów rozpoczynających naukę od 1 września.  

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr 101/480/2013 Zarządu Powiatu  Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 26 lutego 2013 roku w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie nowego kierunku 

kształcenia w Zespole Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Orłowska zgłosiła poprawkę w § 2 w numerze kierunku kształcenia było „3111943” a 

powinno być „311943”. Wyjaśniła, że zmienia się nazwa zawodu, która brzmiała: technik 

cyfrowych procesów graficznych a od 1 września będzie technik grafiki i poligrafii cyfrowej. 

Dodała, że zarówno w poprzednim przypadku jak i w tym kierunki kształcenia nie muszą być 

ponownie opiniowane przez Powiatową i Wojewódzką Radę Rynku Pracy.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały nr 101/487/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 kwietnia 2017 roku w sprawie planu naboru uczniów na rok 

szkolny 2017/2018. 

 

Pan Orłowska poinformowała, że zmiana w planie naboru polega na zmianie kierunku 

kształcenia z technika cyfrowych procesów graficznych na technika grafiki i poligrafii 

cyfrowej. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński, A. Stajszczak. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie planu kontroli w Domu Dziecka w Pacółtowie, planu nadzoru nad rodzinami 

zastępczymi w powiecie nowomiejskim oraz w sprawie planu kontroli organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej w roku 2017.  

 

Pani Orłowska poinformowała, że przygotowana została jedna uchwała dotycząca planu 

kontroli Domu Dziecka w Pacółtowie, planu nadzoru nad rodzinami zastępczymi oraz planu 

kontroli organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. Zgłosiła poprawkę w § 2, który otrzymał 

brzmienie: „Przyjmuję się plan nadzoru nad rodzinami zastępczymi i prowadzącymi rodzinne 

domy dziecka w powiecie nowomiejskim w roku 2017 stanowiący załącznik nr 2 do uchwały”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia „Powiatowego Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024”. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/  

 

Pan Puwalski poinformował, że program oraz prognoza odziaływania na środowisko został 

opracowany przez zewnętrzną firmę konsultingową. Dodał, że program był opracowany po 
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to, żeby umożliwić pozyskiwanie środków zewnętrznych. Nadmienił, że program był 

poddany konsultacjom społecznym oraz procesowi opiniowania. Poinformował, że wszystkie 

uwagi zostały uwzględnione w programie. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Prognoza oddziaływania na środowisko stanowi załącznik nr 10. 

Opinie w sprawie prognozy stanowią załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie regulaminu realizacji wydatków o wartości szacunkowej nieprzekraczającej 

wyrażonej w złotych równowartości kwoty, o której mowa w art. 4 pkt 8 ustawy z dnia 

29 stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych (j.t. Dz.U. z 2015 poz. 2164 ze zm.). 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że w porównaniu do poprzedniej uchwały zostały 

dokonane drobne poprawki. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w ZS im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 13. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 

Informacja z DPS w Grodzicznie stanowi załącznik nr 14. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 
 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na 2017r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynął do wydziału wniosek pana M. Wodary – dyrektora 

ZSZ w Kurzętniku, stanowiący załącznik nr 15, w sprawie zwiększenia środków 

budżetowych na 2017r. w wysokości 97 792 zł. Stwierdziła, że wniosek został zbyt wcześnie 

złożony. Poprosiła, żeby rozstrzygnięcie wniosku odłożyć do ostatniego kwartału. 

Członkowie Zarządu przychylili się do prośby pani Skarbnik. Za odłożeniem wniosku 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


